
 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Βουλευτής Ηλείας 

Κίνημα Αλλαγής 
                                                                                                     Αθήνα, 5.07.2021 

 

                                                ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης κ. Σπήλιο Λιβανό 

Θέμα: Μεγάλη και φέτος η μείωση εισοδήματος για τους αγρότες της Ηλείας 

Πολλαπλά είναι τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι αγρότες της Ηλείας τη φετινή 

χρονιά σχετικά με τη διάθεση και τις τιμές πώλησης των προϊόντων τους. Αρκετοί 

παραγωγοί που υπέστησαν ζημιά λόγω της πανδημίας δεν αποζημιώθηκαν, όπως σε 

κηπευτικά-σαλατικά, ενώ σε άλλα προϊόντα οι αγρότες δεν μπήκαν στους δικαιούχους 

παρά το γεγονός ότι είχαν καλύψει ασφαλιστικά τις καλλιέργειές τους. Η δύσκολη 

κατάσταση συνεχίζεται και φέτος, με προϊόντα όπως το καρπούζι και η πατάτα να 

πωλούνται σε πολύ χαμηλές τιμές. Στα πρώιμα καρπούζια οι τιμές πώλησης στα 

θερμοκηπιακά προϊόντα είναι 30% χαμηλότερες από τις περυσινές, ενώ για μεγάλο 

διάστημα κατά την περίοδο συγκομιδής οι τιμές πώλησης κυμάνθηκαν στα 5-8 λεπτά, 

με τη μέση τιμή πώλησης να φτάνει τα 18 λεπτά, αφού η εστίαση στο εξωτερικό 

παρέμεινε κλειστή για μεγάλο χρονικό διάστημα, ενώ και στο εσωτερικό η διακίνηση 

των προϊόντων κυμάνθηκε σε χαμηλά επίπεδα, λόγω και της μειωμένης τουριστικής 

κίνησης. Η δε πατάτα βρίσκεται στα αζήτητα, αφού λόγω της υπολειτουργίας της 

εστίασης η τιμή πώλησης από τους αγρότες δεν ξεπερνά τα 8-10 λεπτά, με τους 

παραγωγούς να βιώνουν για μία ακόμα χρονιά δυσβάστακτη απώλεια εισοδήματος. 

Ερωτάται ο κ. υπουργός 

1. Προτίθεται να αποζημιώσει τους παραγωγούς καρπουζιού και πατάτας για την 

φετινή απώλεια εισοδήματος λόγω της πανδημίας, λαμβάνοντας υπόψη τις 

πολύ μεγάλες μειώσεις στις τιμές πώλησης των προϊόντων τους; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

929

Ημερομ. Κατάθεσης:

5/7/2021

Ώρα κατάθεσης:

10:00'



2. Θα ζητήσει επιπλέον ενίσχυση από το υπ. Οικονομικών, αφού σύμφωνα με το 

Μεσοπρόθεσμο για το 2020-2021έχουν προβλεφθεί  μόλις 184 εκατ. ευρώ; 

 

                                     Ο Ερωτών Βουλευτής 

                                                             

                                                                      Μιχάλης Κατρίνης 

 




